
Beslutningsreferat Bestyrelse 

Deltagere: 
Jørn, Michael, Mette, Lena, Leif og inviteret Henning 

Ref. Leif Christensen 
Teglholmen  16. aug. 2016 

Næste Driftsmøde markvandring: 18. aug. 2016 kl 10:30 
Referat           Ikke  Afsluttet 

1.

Hennings henvendelse ang. bolværket: 
Der var en drøftelse omkring den støjende adfærd, der også finder sted om natten.

Forskellige måder at begrænse / fjerne denne støj blev drøftet - skilte, påtaler, tilkald af 
politi mm.

Da beslutningen under alle omstændigheder skal drøftes og besluttes i Ejerforeningen, 
vil Michael tage den med på næste bestyrelsesmøde i EF.


2.

Bump ved P plads: 
Da der er legende børn, der ofte løber ud på P pladsen under leg, ønskes en 
hastighedsdæmpende foranstaltning.

Dette punkt medbringer Michael ligeledes til EF’s bestyrelsesmøde.


3.

Vores punkter til Driftsmødet: 
1) Beplantning af legepladsen. 
    Det vil være optimalt at sætte buskene her sidst i september. 
    Vi har talt lidt om at gøre det til en fælles arbejdsdag.

2. Asfaltstien mellem p-pladsen og den grønne kile.

3. Fartsænkende foranstaltning på P-pladsen.

4.
Respons fra vores møde med SAB: 
Jørn kontakter formanden bl.a. angående evt. godtgørelse for legepladsen.

5.
Evt. 
Der blev kort refereret for etableringen af legepladsen

6.


